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VERKSAMHETSBERÄTTELSE föregående år - 2016 
För Hrimfaxi Islandshästklubb  
 

1. Fakta om året som gått:  
 
Medlemskap i Riksorganisation SIF, Svenska Islandshäst Förbundet under 2016 blev Hrimfaxi 
den 4:e största lokalklubben av SIFs 64 lokalföreningar 6509 medlemmar totalt 
Under året har SIF haft ett samarbetsavtal med SvRf  
Hrimfaxi är en av de äldsta klubbarna som startades 1983, dvs 33 år 2016. 
Hrimfaxi har i samarbete med Idja och Glaumur bildat Örebro Värmlands 
islandshästdistriktsförbund 
 
Antal betalande medlemmar vid årets början 169 medlemmar vid årets början, och vid årets 
slut var det 245 medlemmar dvs ökat 76 st, en ökning med 45% vilket är väldigt mycket. 
Hrimfaxi har tillsammans med alla lokalföreningar deltagit en tävling under året om att öka SIFs 
medlemsantal med 10%. Resultatet av den tävlingen är inte offentliggjord ännu. Men vid 
tidpunkten då MySoft stängde ner i höstas var Hrimfaxi den förening som rekryterat flest 
medlemmar i Sverige  
Av de 245 är 17% män och 83% kvinnor. 50 st <21år, dvs  20,4% ungdomar.  
För LOK stöd är åldersgränsen 25 år, 63 stycken registrerade i IOL (IdrottOnLine) 
 
 
Medlemsavgifterna 2016 var se nedan,  

 
Senior Junior Familje   Intro 

Hrimfaxi 105 75 15 
 

150 
SIF 350 150 150   150 
Totalt 2016 455 225 165 0 300 
 
 
Av SIFs 64 lokalföreningar ligger Hrimfaxi´s avgifter på genomsnittet.  
Dyraste senioravgiften är 560 kr och billigast 400 kr.  
 
Styrelsen bestod av  
1. Ordförande Lena Ehrling 
2. Vice ordf  Annika Waerner (suppliant) 
3. Sekreterare Sigrid Odencrants  
4. Kassör  Barbro Limnell 
 
Övriga ledamöter  
1.  Maria Hammar 
2.  Bengt Botvalde 
3.  Emelie Gunnarsson  
4. Camilla Björk 
Suppleanter  
1.  Karin Levén (Linnéa Levén fyllnadsval under hösten) 
2.  Moa Runnquist 
3. Christina Agartsson 
 
Adjungerade , ingen 
 
Antal protokollförda styrelsesammanträden, under 2016 är 8 st. plus årsmötes förhandlingar i 
februari 
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2. Styrelsens berättelse 
 
Med tanke på den bredd och många intresseområden vi ska bevaka har styrelsen en strävan 
att alla, även suppleanter har en funktion i styrelsen. Besluts mandat har dock endast 
ledamöterna eller i de fall där ledamöterna inte kan delta så är beslutande rätten överförd till 
suppleanter 

De grupper vi haft identifierade under 2016 har varit 

- Tävling, 
- Ungdom 
- Aktivitet & fritid 
- Info & PR 
- Örstaanläggningen 
- Avel  

Räknar man bort de givna positionerna som ordförande, kassör och sekreterare så betyder det 
att alla medlemmar i styrelsen ska bevaka ett intresseområde, även suppleanterna. 

En del tid har under 2016 lagts på att försöka underlätta för nyttjande av Örsta. Visionen är att 
vår gemensamma anläggning ska utvecklas till så mycket mer än en tävlingsbana. 
Genom att tillsammans skapa en plattform för alla intresseområden inom Hrimfaxi.  

 

Medlemsnyttor varför ska man välja att vara med i gemenskapen i SIF och Hrimfaxi? 
Fortfarande mer frågor än vi har svar på för närvarande. Det behövs fler personer som är 
intresserade av de kärnfrågor som är så viktiga för föreningslivets överlevnad.  

Hrimfaxi´s verksamhetsidé  
 

Hrimfaxi erbjuder gemenskap och en mångfald av aktiviteter till alla med intresse av 
Islandshästen för att tillvarata och utveckla medlemmarnas olika intresseområden 

Och Hrimfaxi`s vision 

Tillsammans ska vi göra Hrimfaxi till ett självklart val  
och bli en förebild i Islandshäst Sverige 

 
3. Beskrivning av genomförd verksamhet  
 
Mycket tid att lagts ner på att flytta till IOL, (Idrott Online) med medlemshanteringen vars ansvar 
nu åter är lokalklubbarna.  
 
Mycket av styrelsens arbete och tid har koncentrerats till arbetet med anläggningen, detaljer 
går att läsa i anläggningsgruppens verksamhetsberättelse.  

 

Medlemsmöte 12 januari på Idrottens hus med syfte att planera för Örsta´s framtid. Vi har ju 
sen vi byggde Örsta öronmärkt 100 000 kr för ev bygge av passbana. Allt fler röster har under 
de senaste åren höjts för att processen skulle sättas igång.  Avsaknad av en projektgrupp som 
är villig att ta hand om processen att ta fram en budget, ta in offerter, söka pengar och 
genomföra bygget har gjort att vi fortfarande har dessa pengar öronmärkta.  Resultatet av 
medlemsmötet är att det nu finns en definierad grupp som är villig att ta på sig det arbetet. Vi 
kommer därför att ha de 100 000 kr fortsatt öronmärkta.  
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Alla våra styreslemöten har varit fysiska, dvs suttit tillsammans. De har hållits på Kumminvägen 
66, Örstaanläggningen eller hemma hos andra styrelsemedlemmar. Vi har möjlighet via 
telefonkonferens, men det har inte utnyttjats detta år 

Arbetsbeskrivningarna för individpositioner är delvis uppdaterade. Ansvaret för uppdateringar 
är sittande kontaktperson. 

Representerade Hrimfaxi på SIFs årsmöte i Västerås med 4 delegater i mars. 

Ingen representation från Hrimfaxi på ordförandekonferensen. 

Ingen representerades på Höstkonferensen.  

Två representanter på Tävlingsmötet. My Öhlin och Josefin Hjerpe  

Två representanter på Ungdomsmötet. Filippa Hammarlund och Josefin Björk 

Hrimfaxi är som samarbetspart i Regional Samverkan - Häst i Örebro län, LRF 

Hästsportens dag på Travet i juli 

Distriktsmästare – ingen ungdom kvalificerade till utnämningen. Jennie Fisk från Idja  

Aktiviteter som genomförts, se deras respektive verksamhetsberättelse. 

Medlemsregister, flyttat till SIF som administrerar den via sin hemsida. Uppdatering ska göras 
med tanke på de nya avgifterna och nya medlemsformer.  

 
4. Verksamhetsplan för nästa år - 2017 
 
Arbeta för ett ökat engagemang bland medlemmarna. Fler som tar ansvar för enskilda projekt. 

Verkställa projektet med Aktivmedlem som ska ge möjlighet att resa med till Friends arena i 
november till ett starkt reducerat pris, vi har budgeterat för 30 stycken resenärer som aktiv. 20 
platser till finn i bussen för passiva, dvs fullbetalande medlemmar. Alternativt att man får köpa 
en klubbjacka till ett reducerat pris. Anläggningsavgiften till örsta fortsätter som tidigare också 
att vara kopplad till aktiv och passiv medlem. 4 arbetsdagar el 8 halvdagar (motsvarande 8 resp 
4 timmar) kommer att räknas som aktiv medlem. Det är den enskilda medlemmens ansvar att 
rapportera till styrelsen via medlem@hrimfaxi.se vad man genomfört under året för att kunna 
åberopa den rabatterad resa eller jackan 2017 

Säkerställa att Örsta anläggningen underhålls och färdigställs och arrangera två officiella 
tävlingen Förutsättningarna för att kunna genomföra två tävlingar under verksamhetsåret är att 
Tävlingssektionen förstärks med ett antal personer som kan driva tävlingsverksamheten. 
Tävlingssektionen i samarbete med Kurs&Aktivitet kommer dessutom under året att ansvara för 
ett antal inofficiella arrangemang 

Vidare arbeta för att Örsta banan blir en naturlig knutpunkt för medlemmarna.  

Varje sektion kommer att ansvara för en träff på Örsta under årets säsong med tema , 
hästhållning, hästsäkerhet, allmän hästkunskap. 

Med stort intresse följa SIFs arbete med SvRf och adaptera vår verksamhet efter de 
förhoppningsvis nya förutsättningarna.  

SIFs styrelse har återigen sänd in en ansökan om fullständigt medlemskap i RF. Besked 
kommer under RIM, Riksidrottsmötet som hålls den 19-21 maj i Karlstad.  
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Fortsatt samarbete med Hästnäringen i Örebro län. Med stort intresse följa travets ev framtid 
vid Kvinnerstaskolan. Hrimfaxi har gjort en genomgång av hur samarbetena ser ut mellan de 
islandshästföreningar och trav som finns idag, detta presenterades på medlemsmötet i januari. 

 

 

Hrimfaxi har på förra årsmötet 2016 beslutat om oförändrade avgifter. Medan SIF beslutade att 
höja alla avgifter. Avgifterna kommer under 2017 att se ut så här 

 
Senior Junior Familje Intro 

Hrimfaxi 105 75 180 150 
SIF 400 200 600 300 
Totalt 2017 505 275 780 450 
 

Konsekvensen av att Hrimfaxi har sitt årsmöte före SIFs och beslutar om sin del av årsavgiften 
blir att 2017 kommer att bli lite. skev. Tex kommer Intromedlemskapet att höjas från 300kr till 
450 kr.  
Från 2017 har SIF ändrat strukturen på familjemedlemskap, en summa för hela familjen, 
kostnaden motsvarar 1 senior+1junior 
För familjemedlemskap kommer det att vara en höjning med 160 kr till 780kr under detta året.  

 

Som förslag för 2018 års avgifter oförändrat för seniorer och junior. Sänkt avgift för 
introduktionsmedlemskap till 50 kr och för Familjemedlemskap 105 kr, motsvarande en 
senioravgift (vi vet ännu inte vad SIF kommer att föreslå)  

Hrimfaxi ska arbeta aktivt för ett bra samarbete mellan ridklubbarna i Kumla kommun. Dvs 
Hrimfaxi, RKK , Kumla Ridklubb och Folkatorp 

Delta på SIFs årsmöte 18 mars Bromma med NN delegater, (ingen kallelse har kommit ännu) 
dessa utses på vårt årsmöte den 12 februari 

Fortsätta arbetet med att se över de definierade verksamhetssektionerna och arbeta igenom de 
arbetsbeskrivningar som finns eller göra nya där det saknas.  

Styrelsen ska genomgå en utbildning via SISU för att förbättra och förenkla styrelsearbetet  

Arbeta för en bättre kommunikation mellan de olika sektionerna och de intresserade 
medlemmarna. 
Dvs varje sektion ska ansvara för informationsspridning. Vad man vill uppnå med respektive 
verksamhet och förhoppningsvis därigenom få med sig fler intresserade medlemmar i varje 
sektion som kan vara delaktiga i att säkerställa att projekten genomförs.  

Flytta över vår hemsida till IOL plattform 

Övrig verksamhet redovisas i varje sektions egen verksamhetsberättelse  

Starta processen med byggande av passbana 
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5. Ekonomisk berättelse 

Vi har som redan nämnts åter tagit över ansvaret för medlemshantering från SIF som 
lokalklubb. All registrering avseende medlemskap görs nu via Idrottonline. Hrimfaxi har 
importerat medlemmar först från MySoft till IdrottOnLine i juli, sen från idrottonline till vårt 
bokföringsprogram i januari för fakturering. För vissa har det inte fungerat att använda OCR 
nummer vid betalning vilket vi beklagar, om så är fallet går det att använda meddelanderutan 
vid betalning. Ange då fakturanummer isf OCR.  

Intäkterna har sammanlagt under året varit totalt   230 078 kr  

De största inkomsterna under året har bla varit våra tävlingar, försäljning av material, cafeteria, 
medlemsintäkter och från ungdomsgruppen. För övriga intäkter vg se Resultatrapporten.  

Föreningens kostnader var totalt under året   188 917 kr 

De stora kostnaderna kommer från tävlingar, kurser, Örsta anläggningen och inköp av material 
mm. Se resultatrapporten för övriga kostnader.  

Bruttoresultatet är     41 161 kr 

Av dessa pengar är 19 865 kr öronmärkta för ungdomsverksamhet att disponera under 
året. 

Resultatet för föreningen blir därigenom 21 296 kr 

På årsmötet kommer det ges möjlighet att ställa frågor som rör ekonomin om funderingar 
finns.  

Resultat och Balansrapport bifogas.  
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BUDGET  2017   

INTÄKTER Budget 2017

Aktiv medlem 10 000
Avel 0
Banavgift/ Hagar 20 000
Bidrag/sponsring 0
Cafeteria/Kiosk 13 000
Fritid/kurser/aktiviteter 50 000
Information /PR 1 300
Materialförsäljning: 5 000
Medlemsavgifter: 24 000
Tävling 120 000
Ungdomsverksamhet 20 000

263 300

KOSTNADER

Aktiv medlem 23 000
Avel 0
Bank /kontorsmaterial 5 000
Bidrag/ sponsring 11 000
Cafeteria/Kiosk 5 000
Fritid /aktivitet/kurser 20 000
Försäkring 5 000
Information/PR/data/hemsida 6 300
Kostnader arregemang/möten 10 000
Kostnader Örsta 46 000
Materialförsäljning 2 000
Tävling 66 000
Ungdomsverksamhet 36 000
Oförutseda händelser 28 000

263 300
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Undertecknad av ordinarie ledamöter den 12 februari 2017 

 

 

Lena Ehrling     
 
 
………………………………. 
 
 
Barbro Limnell   Maria Hammar 
 
……………………………….  ……………………………… 
 
 
Bengt Botvalde   Sigrid Odencrants 
 
 
……………………………….  ……………………………… 
 
 
Camilla Björk    Emelie Gunnarsson 
 
 
……………………………….  ……………………………… 
 
 


